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RS-Protokoll 03-2023 
 

STED  : Teams 

TID : Mandag 21. september kl. 1800-2100 
 

 

Deltakere: 

NAVN FUNKSJON TILSTEDE – X 

FRAVÆRENDE – O 

Bjarne Fluto Leder X 

Frøydis Vold Nestleder X 

Paul Cheetham Styremedlem X 

Bodil Enger Styremedlem X 

Jon Solberg Styremedlem X 

Heidi Tjugum Styremedlem X 

Marit Sletten Styremedlem X 

Maria Vikan Opheim Fung. ansattes representant X 

Ivar M. Karlstad Daglig leder X 

 

 

Saksliste 

SAKSNR SAKER ANSVAR 

015-2023 Godkjenning av innkalling og saksliste Bjarne Fluto 

016-2023 Godkjenne RS-protokoll 01-2023 Bjarne Fluto 

017-2023 Godkjenne RS-protokoll 02-2023 Bjarne Fluto 

018-2023 Status i Region Innlandet Ivar M. Karlstad 

019-2023 Aktivitetsplan AU/RS Ivar M. Karlstad 

020-2023 Økonomi – likviditetsbudsjett til 31/12-2020 Ivar M. Karlstad 

021-2023 Spillemiddelsøknad – høring Bjarne Fluto 

022-2023 Regionstinget 2020 – del 2 Ivar M. Karlstad 

023-2023 Anke på avslag om dispensasjon fra 

aldersbestemmelsene 

Bjarne Fluto 

 

 

 
 



 

Side 2 
 

 
 

RS-SAK 015-2023 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Dato 21. september 2020 

Saksbehandler Ivar M. Karlstad 

Saksordfører Bjarne Fluto 

Dokumenter Innkalling og saksliste  

VEDTAK Innkalling og saksliste til styremøte 21. september 2020 

godkjennes 

 

 

RS-SAK 016-2023 

Godkjenning RS-protokoll 01-2023 

Dato 21. september 2020 

Saksbehandler Ivar M. Karlstad 

Saksordfører Bjarne Fluto 

Dokumenter RS-protokoll 01-2023 

VEDTAK RS-protokoll 01-2020-2023 godkjennes 

 

 

RS-SAK 017-2023 

Godkjenning RS-protokoll 02-2023 

Dato 21. september 2020 

Saksbehandler Ivar M. Karlstad 

Saksordfører Bjarne Fluto 

Dokumenter RS-protokoll 02-2023  

VEDTAK RS-protokoll 02-2023 godkjennes 

 

 

RS-SAK 018-2023 

Status i Region Innlandet 

Dato 21. september 2020 

Saksbehandler Ivar M. Karlstad 

Saksordfører Ivar M. Karlstad 

Dokumenter Muntlig fremføring 



 

Side 3 
 

Saken Smitten i Norge knytta til Corona-pandemien har de siste ukene vært 

økende. Det er derfor fortsatt usikkert hva som skjer med fullkontakts 

trening og kamper for de over 20 år og divisjonsspillet fra 2. divisjon 

og lavere. 

Regionskampene opp til 19 år er i gang. Så langt har arrangementene 

gått bra. Klubbene synes å ha gode rutiner for smittevern under 

kamparrangementene. 

Påmeldingen til barnehåndball 6-9 år har nådd fristen. Vi har 160 

lag færre enn forrige sesong. Arbeidet har startet med å sjekke opp 

klubbene og ta kontakt for å sjekke status i den enkelte klubb.  

Storhamar har startet sesongen på en fremragende måte og står med 

seire i alle kamper så langt. Laget ligger på 2. plass i Rema -1000 

ligaen. 

Elverum har også startet bra og leder Rema-1000 ligaen med seire i 

alle kamper. Laget vant også sin åpningskamp i Champions League 

mot Porto på bortebane. 

Søknad om støtte fra Krisepakke 2 er sent til Lottstift innen 

søknadsfristen. 

VEDTAK Styret tar informasjonen fra DL til orientering. 

 

 

RS-SAK 019-2023 

Aktivitetsplan AU/RS 2020 

Dato 21. september 2020 

Saksbehandler Ivar M. Karlstad 

Saksordfører Ivar M. Karlstad 

Dokumenter Aktivitetsplanen AU/RS 2020 

VEDTAK Forslag til Aktivitetsplan for AU/RS fram til 31/12-2020 

vedtas. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Side 4 
 

 

 

RS-SAK 020-2023 

Økonomi – likviditetsbudsjett til 31/12-2020 

Dato 21. september 2020 

Saksbehandler Ivar M. Karlstad 

Saksordfører Bjarne Fluto 

Dokumenter Likviditetsbudsjett til 31/12-2020 

Saken Likviditetsbudsjettet har på utgiftssiden i all hovedsak regnet inn en 

ganske normal situasjon fra oktober. Det usikre her er 

utviklingstiltakene. Slik smittesituasjonen er i Østfold og Bergen for 

tiden, så kan vi ende med at nasjonale retningslinjer hindrer oppstart 

av en del utviklingstiltak. Dersom vi deler disse i fire så ser det 

omslag slik ut: 
- Dommerkurs – går sannsynligvis som normalt 

- Dommerutvikling – noe lavere aktivitet må påregnes 

- Trenerkurs – dette er i gang, men foreløpig lav påmelding 

- Spillerutvikling – planlagt igangsatt fra oktober, men dette kan 

fortsatt få en forsinket oppstart 

 

Alle utviklingstiltakene ligger inne med til sammen kr. 300.000,- 

fram til nyttår. Her ligger også kostnadene regnet inn, så forskjellen 

blir ikke kr. 300.000 i balanse, det blir noe mindre.  

 

Senere igangsetting av divisjonsspillet er medtatt i budsjettet. 

 

VEDTAK Likviditetsbudsjettet fram til 31/12-2020 tas til orientering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Side 5 
 

 

 

RS-SAK 021-2023 

Spillemiddelsøknaden 2020 

Dato 21. september 2020 

Saksbehandlere Ivar M. Karlstad og Bjarne Fluto 

Saksordfører Bjarne Fluto 

Dokumenter Høringsbrev vedr. spillemiddelsøknaden 2020 

Saken Få i styret hadde fått lest høringsbrevet, så saken ble utsatt. 

Styreleder og Daglig leder deltar på høringsmøter i perioden 27/9-

29/9. 

VEDTAK Saken om høringsuttalelse til Spillemiddelsøknaden for 2020 

utsettes. 

 

 

RS-SAK 022-2023 

Regionstinget 2020 – del 2 

Dato 21. september 2020 

Saksbehandlere Administrasjonen 

Saksordfører Bjarne Fluto 

Dokumenter Ny lov 

Dommerutviklingsavgift 

Forslag til Handlingsplan 2020-2023 

Saken DL gikk gjennom tingets struktur og innhold. 

Dokumentene ble drøftet. Styret hadde noen kommentarer til 

handlingsplanen og dette arbeides det videre med fram mot 

publisering av tingboka som er på fredag denne uka. 

VEDTAK Styret slutter seg til saken om ny lov og 

dommerutviklingsavgift. 

Styret slutter seg også til innholdet i handlingsplanen, men 

ønsker en videreutvikling av struktur og presentasjon.  

Styret ba om at så vel målsettinger som planlagte aktiviteter 

ble synliggjort bedre i dokumentet. 

Styret ba også om at administrasjonen utarbeider et forslag 

til rapporteringsform og frekvens. 

AU får mandat til å sluttføre Tingboka 2020 – del 2. 

 



 

Side 6 
 

 

 

 

RS-SAK 023-2023 

Anke på avslag om dispensasjon fra aldersbestemmelsene 

Dato 21. september 2020 

Saksbehandler Ivar M. Karlstad 

Saksordfører Ivar M. Karlstad 

Dokumenter Søknad om dispensasjon fra aldersbestemmelsene 

Sak fra administrasjonen vedr. anke på avslag 

Saken Spilleren det søker dispensasjon for har nettopp fylt 15 år. Klassen 

spilleren ønskes brukt i går tom. 20 år. Fysisk og mentalt kan det 

være stor utfordringer i dette aldersspennet. 

Det er to forhold som må være oppfylt for å gi dispensasjon: 
- Det må mangle spilltilbud i den årsklassen spilleren tilhører 

- Laget det søkes dispensasjon for må ha et reelt behov for spilleren 

Ingen av disse punktene er oppfylt. Klubben har J16-lag og 

juniorlaget har en annen spiller i samme posisjon. 

VEDTAK Spilleren gis anledning til å spille i juniorklassen fra 1. 

januar 2021. Dette er det året spilleren fyller 16 år, og 

vedtaket er da i samsvar med praksis. 

 

 

 
 


